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Geacht College,  

Al meerdere jaren wordt er door aanwonenden van de Prolkade (aanzienlijke) overlast ervaren van 

het bouwverkeer dat over de Prolkade, richting Driekoppenland rijdt. Enkele aanwonenden kampen 

met schade, waarvan ze menen dat het door het vrachtverkeer is veroorzaakt. (Eind) vorig jaar is er 

door het bureau IFCO - tweemaal - een onderzoek uitgevoerd naar verkeerstrillingen. De conclusie 

van het laatste onderzoek was, dat de kans ‘uiterst klein’ is dat de schade aan enkele panden, door 

trillingen van het bouwverkeer wordt veroorzaakt. Op 28 januari heeft er een overleg 

plaatsgevonden waarin de conclusies van dit onderzoek zijn besproken. Tevens is er gesproken over 

de verkeersmaatregelen ter plaatse.  Het verkeersplan van Traffic & More, gepubliceerd in augustus 

2017, vormt het uitgangspunt voor de huidige maatregelen. De verkeerssituatie wordt door 

aanwonenden als zeer slecht ervaren. Al zeer geruime tijd staan er nu ‘geïmproviseerde’ chicanes, 

hetgeen tot een zeer rommelig beeld en (veel) overlast leidt. Enkele aanwonenden hebben daarom 

zelfs noodgedwongen besloten om tijdelijk op een andere woonlocatie te verblijven.  

De VVD-fractie heeft de volgende vragen over de verkeerssituatie, concreet m.b.t. het overleg van 28 

januari en de daarin gemaakte afspraken:  

1. Kunt u ons inzicht geven in het oordeel van aanwonenden over de huidige verkeerssituatie?  

2. Tot wanneer zullen de huidige verkeersmaatregelen voortgezet worden?  

3. Zijn/worden er (tijdelijke) alternatieven voor de huidige maatregelen overwogen? Zo niet; 

waarom niet? 

4. Zijn er, en zo ja; welke afspraken zijn er in het overleg van 28 januari tussen aanwonenden en 

gemeente gemaakt over de verkeerssituatie op de korte termijn? 

5. Zijn er, en zo ja; welke afspraken zijn er het overleg van 28 januari tussen aanwonenden en 

gemeente gemaakt over de verkeerssituatie op de lange termijn? 

6. Worden er (nieuwe) structurele verkeersmaatregelen overwogen voor na de periode van 

bouwverkeer? Zo ja; welke?  

7. De gemeente staat in contact met Hoogheemraadschap Rijnland, en ambieert een onderzoek 

uit te laten voeren naar de kwaliteit van het dijklichaam. Wanneer wordt dit onderzoek 

afgerond?  

Bij voorbaat dank voor de beantwoording,  

De VVD Nieuwkoop-fractie  

 


